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Z á p i s n i c a 

 

z 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 28. júna 2019 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 4. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 6 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 

 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie – overovateľov zápisnice 

3) Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4) Vypočutie prítomných občanov obce 

5) Kronika obce – a) zápis do obecnej kroniky za rok 2017 

                          b) návrh zápisu do obecnej kroniky za rok 2018 

6) Plán kontrolnej činnosti HK na II. polrok 2019 

7) Informácie starostu obce - a) Pošta , OZS 

                                           b) rozbehnuté projekty 

                                           c) pripravované projekty 

                                           d) ostatné (odvodnenie, auto, dlhodobý prenájom, akcie ...)   

8) Rozpočet obce a) plnenie rozpočtu obce  

                         b) rozpočtové opatrenie č.3,4,5 

9) Záverečný účet obce a) stanovisko HK k záverečnému účtu obce 

                                  b) návrh záverečného účtu obce 

10) Úver na projekt multifunkčné a workoutové ihrisko (refundácia projektu) 

11) Interpelácie poslancov 

12) Záver 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  
 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci   /Uznesenie č. 1/3/2019/ 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Miroslav Kuľanda 

  Ján Bočkaj 
                                                                                                             

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/3/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Za overovateľov zápisnice navrhujem: Ing. Marián Jarembinský, Jaroslav Hrebík 

 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/3/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 3/ Na predchádzajúcom 3. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 10.5.2019  

boli prijaté uznesenia č. 1/2/2019 – 15/2/12019, ktoré boli starostom podpísané a zverejnené. 

Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť o platnom a nesplnenom 

uznesení OZ.  

   /Uznesenie č. 4/3/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 4/ O vypočutie nikto požiadal. 

 

K bodu 5/  

a) Vedenie kroniky pozostáva z vykonávania ročných záznamov. Je zvykom zverejniť návrh 

zápisu do obecnej kroniky vždy v júni a v decembri sa schvaľuje zápis. Keďže sme mali 

ustanovujúce zastupiteľstvo a pozabudli sme nato, musíme schváliť zápis do obecnej 

kroniky za rok 2017 a následne budeme schvaľovať návrh zápisu za rok 2018. 

Návrh zápisu bol vyvesený na úradnej tabuli obce 29.06.2018 do 07.12.2018 a dokonca aj 

dodnes je na našej stránke obce v časti úradná tabuľa obce – archívne záznamy rok 2018. 

Od vyvesenia do dnešného dňa neboli k vznesenému návrhu predložené žiadne 

pripomienky a tak odporúčam schváliť zápis do obecnej kroniky obce za rok 2017. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 5/3/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Návrh zápisu do obecnej kroniky za rok 2018 je zverejnený na internetovej stránke v 

časti úradná tabuľa – na pripomienkovanie. Návrh bude vyvesený aj našej úradnej tabuli 

obce a k nahliadnutiu bude u kronikárky pani Kaminskej. Návrh bol vyvesený dnes dňa 

28. 6. 2019 a bude vyvesený na pripomienkovanie do 9. 12. 2019 Podotýkam, že 

informáciu o zverejnení dávam na vedomie a následné začína plynúť lehota na 

pripomienkovanie s tým, že zápis by bol schvaľovaný na decembrovom zasadnutí. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 6/3/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 6/ Materiál ste obdŕžali spolu s pozvánkou, taktiež bol vyvesený aj na našej 

internetovej stránke obce dňa 18. 6. 2019 v časti úradná tabuľa – oznámenie. Poprosím 

hlavného kontrolóra, aby Vás oboznámil s plánom kontrol na II. polrok 2019. 

                                                                           /Uznesenie č. 7/3/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/  

a) Pošta – nakoľko nás Slovenská pošta upovedomila, že plánuje rušenie niektorých 

pobočiek a prihliadať bude, aj na prenajaté priestory, rozhodli sme sa začať s prerábaním, 

aby sme čim skôr skvalitnili podmienky týchto priestorov 

Obvodné zdrav. stredisko –  čaká sa na vyjadrenie k podanému projektu 

Knižnica- bola obci schválená dotácia 10 800.- €, pričom podmienkou je aj spoluúčasť, 

preto je potrebne v rozpočte na ďalší rok schváliť a pričleniť vlastné zdroje 

 

b) rozbehnuté projekty v obci 

- momentálne prebieha výstavba multifunkčného a workoutového ihriska v časti 

školského ihriska, kde je predpoklad ukončenia prác tak do konca júla tohto roku 

- taktiež prebieha rekonštrukcia hasičskej zbrojnice, pričom sa počíta, že práce budú 

ukončené v auguste 

- počas letných prázdnin by sme mali uskutočniť aj rekonštrukciu strechy na MŠ  
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- bolo nám schválených 1 000.- € na nákup stoličiek z Prešovského samosprávneho 

kraja, ktoré sme už aj zakúpili, doložili z vlastných zdrojov 500.- € a nakúpilo sa 50 ks 

stoličiek, ktoré budú umiestnené v kanceláriách obecného úradu, prípadne v školskej 

jedálni 

 

c) pripravované projekty 

 približne do začiatku septembra je čas na podanie projektu cez MAS a to už máme 

spracovanú projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu autobusových zastávok. 

 momentálne sa už tento rok neplánujem zapojiť do žiadnej ďalšej výzvy, nakoľko 

časovo je to z mojej strany nemožné, pretože ku každému projektu, ktorý sa ukončí 

bude potrebné dokladovať množstvo podkladov a vyúčtovaní, uviedol starosta. 

 

d) Odvodnenie - dokončili sme odvodnenie, avšak bude potrebné vyčleniť určitý obnos 

peňazí aj na ďalší rok a pokračovať v úprave obce a to pri rodine Tešlovej, ponad           

p. Rusnáka, či pri novostavbe rodiny Petrišinovej alebo Lipnickej  v časti obce Šoltysa. 

 

Obecné auto- bola podaná informácia ohľadom obecného auta, ktoré je v zlom stave. 

 

Okresné športové hry seniorov 2020 – budúci rok sa budú v našej obci konať okresné 

športové hry seniorov 2020. Tieto športové hry sa uskutočnia pravdepodobne na ploche 

pri ZŠ resp. na multifunkčnom ihrisku a v jeho okolí. 

 

- Už za 3 týždne sa uskutoční na miestnom futbalovom ihrisku tradičný Deň obce, na 

ktorý Vás srdečne pozývam. 

- Poslanec Ing. Milan Kuľanda, PhD. ospravedlnil svoju neprítomnosť, zároveň chcel, 

aby som Vás oboznámil s možnosťou zapojenia sa do projektu obce ohľadom výsadby 

zelene. Projekt bude stať cca 1000 € a môžeme získať až 16 000 €. Bližšie informácie 

k tomu Vám poskytne na najbližšom možnom zastupiteľstve. 

- Taktiež by som Vás chcel informovať, že najbližšie plánované zastupiteľstvo máme až 

v septembri, avšak dovtedy bude potrebné, aby sme sa ešte raz zišli a schválili VZN    

o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených 

s činnosťou školy a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Veľký 

Lipník.  

                                                                                                          /Uznesenie č. 8/3/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/  

a) Materiál Vám bol zaslaný spolu s pozvánkou na dnešné zastupiteľstvo. Poprosím 

hlavného kontrolóra, aby Vám ozrejmil čerpanie rozpočtu obce od 1.1.2019 do 31.5.2019 

 

                                                                                                          /Uznesenie č. 9/3/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Starosta podrobne predniesol poslancom jednotlivé rozpočtové opatrenia, ktoré boli 

poslancom taktiež zaslané spolu s pozvánkou. Následne otvoril diskusiu k jednotlivým 

rozpočtovým opatreniam. 

                                                                                                         Uznesenie č. 10/3/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

K bodu 9/  

a) Hlavný kontrolór predniesol svoje stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2018. 
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                                                                                                        /Uznesenie č. 11/3/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Materiál k záverečnému účtu obce Vám bol zaslaný, takže ste mali možnosť si to pozrieť, 

uviedol starosta. Taktiež je od 12. 6. 2019 vyvesený na našej webovej stránke obce          

v časti úradná tabuľa – hospodárenie. Pred chvíľou predniesol hlavný kontrolór svoje 

stanovisko k záverečnému účtu obce a teraz by sme mali prejsť na schvaľovanie 

záverečného účtu obce. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 12/3/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 10/ Podarilo sa nám získať dotáciu na výstavbu multifunkčného a workoutového 

ihriska, ktoré je už v štádiu výstavby. Dotácia však bude poskytnutá formou refundácie, preto 

som oslovil minimálne tri banky s ich jednotlivými ponukami získania úveru. Následne si 

prejdeme jednotlivé ponuky a na základe najlepšej ponuky schválime uznesenie o poskytnutí 

úveru z konkrétnej banky. 

                                                                                                        /Uznesenie č. 13/3/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 11/ Možnosť interpelácie využili títo poslanci: 

 

 Ján Bočkaj -  sa zaujímal o program na Dní obce 

 Jaroslav Hrebík – navrhuje, aby obec kúpila nové auto na splátky 

 PaedDr. Katarína Špesová – žiada obec o vybudovanie chodníka. Tým by sa zlepšili 

podmienky učiteľom, ktorí pre nedostatok parkovacích miest chodia parkovať zo 

zadnej strany školy pri kotolni 
  

K bodu 12/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 4. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku,  28. 6. 2019 

 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková    ........................................ 
 

 

Overovatelia zápisnice:   

 

Ing. Marián Jarembinský               ......................................... 

 

 Jaroslav Hrebík      ......................................... 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce
     


